
1 z 2 

Uchwała Nr II / 07 / 24 
Rady Dzielnicy Brzeźno 

z dnia 8 listopada 2024 roku 
 
 
 

w sprawie wystąpienia do Prezydent Miasta Gdańska z wnioskiem o renowację 
boiska przy „Projektornii” GAK. 

 
 

 
 
Na podstawie § 15 ust. 1 pkt 5 stanowiącego załącznik do Uchwały Nr LII/1161/14 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 kwietnia 2014 r. w 
sprawie uchwalenia Statutu Dzielnicy Brzeźno (Dz. Urz. Woj. Pom. z 20 maja 2014 r. poz. 1946 z późń. zm) uchwala się co następuje: 

 
 

§ 1 
 
 Rada Dzielnicy Brzeźno występuje do Prezydent Miasta Gdańska z wnioskiem o 
odnowienie boiska znajdującego się przy „Projektornii” GAK (nr działki 367/31, obręb 034). 
Renowacja boiska powinna polegać na oczyszczeniu nawierzchni i odnowieniu linii. 
 
 

§ 2 
 
 Rada Dzielnicy Brzeźno wnosi o sfinansowanie zadania wymienionego w par. 1 
uchwały z budżetu Miasta Gdańska oraz skierowanie go do Komisji Strategii, Budżetu i 
Nadzoru. 
 
 

§ 3 
 
 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
               Przewodniczący 
         Rady Dzielnicy Brzeźno 
 
 
                  Piotr Mazurek 
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Uzasadnienie 
 

 Gdański Archipelag Kultury zorganizował konsultacje społeczne, w których 
mieszkańcy mieli podjąć decyzję w sprawie przyszłości boiska znajdującego na tyłach 
„Projektornii” GAK (nr działki 367/31, obręb 034) przy ul. Gdańskiej 29A. Przedstawione 
zostały do wyboru trzy projekty, z których dwa zakładają likwidację boiska a jeden jego 
częściową likwidację. W konsultacjach wzięła udział znikoma, niereprezentatywna grupa 
osób. 
 

Boisko powstało wiele lat temu dzięki staraniom pani Zofii Wątor-Świechowskiej, 
kierownik dawnej „Cebulki” i cieszyło  się (i nadal cieszy) ogromną popularnością wśród 
dzieci i młodzieży. Pełni też istotne funkcje kulturalne – są miejscem spotkań z 
mieszkańcami oraz festynów organizowanych m. in. przez Radę Dzielnicy i „Projektornię”. 
 

Mieszkańcy, na wieść o planach GAK-u, w krótkim czasie zebrali ponad trzysta 
pięćdziesiąt podpisów pod petycją, w której domagają się pozostawienia boiska w 
niezmienionym kształcie. Budujący jest fakt, że w akcję zbierania podpisów zaangażowała 
się młodzież. 
Zdaniem Rady Dzielnicy Brzeźno, konsultacje prowadzone przez Gdański Archipelag 
Kultury przedstawiło projekty, które w żaden sposób nie pokrywają się z rzeczywistymi 
potrzebami mieszkańców i nie uwzględniają jej woli. 
 

Celem niniejszej uchwały jest poprawa, niewielkim kosztem, warunków korzystania 
z boiska oraz doprowadzenia do rezygnacji przez Gdański Archipelag Kultury z 
proponowanych do tej pory rozwiązań.  
  


